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Maria Tortella Rotger, regidora.
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 PLE ORDINARI

DIMARTS 21 DE MAIG DE 2013

Havent  de  celebrar  aquest  Ajuntament  SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA PERMANENT,  el  proper 
dimarts dia 21 de maig de 2013 a les 13.00 hores, en primera convocatòria, i una hora després 
en segona convocatòria, a l’objecte de tractar dels assumptes que a continuació s’exposen, se’l 
convoca a vostè a tal acte, donada l’obligació legal que li assisteix com a Regidor/a d’aquesta  
Corporació.- 

Selva, a 14 de maig de 2013

El Batle 

Signat: Joan Rotger Seguí 

1.-Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior del Plenari Ordinari celebrat dia 12 de març 
de 2013.

2.- Acord d'aprovació a l'adhesió al Conveni en matèria d'interoperabilitat telemàtica entre les 
Administracions Públiques de l'Àmbit territorial de les Illes Balears. 

3.- Acord d'aprovació provisional de l'Ordenança Municipal reguladora del renou i vibracions. 

4.-  Adopció  de  l'acord  de  declarar  nul  de  ple  dret  l'acord  de  la  Comissió  de  Govern  de 
l'Ajuntament de Selva de dia 5 de desembre de 2000. 

5.-  Acord d'aprovació provisional  de l'Ordenança Fiscal  reguladora del  preu públic  per  a la 
prestació de serveis de l'escola d'estiu. 

6.- Disposicions i escrits 

Control dels òrgans de Govern 

7.- Donar compte dels Decrets de Batlia. 

8.- Precs i Preguntes. 
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Essent les 13.10h , es reuniren a la Casa Consistorial els Srs. Regidors que es ressenyen a dalt, 
presidits  pel Batle de la Corporació, el  Sr. Joan Rotger Seguí, i  assistit  per la Secretària de la 
Corporació, amb la finalitat de celebrar la sessió ordinària del Ple de l'Ajuntament que havia estat  
convocada per al dia d'avui. Comprovada l'existència del quòrum que exigeix la Llei, es va ordenar  
el començament de la sessió, en la qual es varen debatre els següents assumptes: 

I.- PART RESOLUTÒRIA

1. Lectura i aprovació de l'acta de la sessió anterior del Plenari Ordinari celebrat el 
dia 12 de març de 2013.

Conforme amb allò  disposat  a  l'article  91 del  Reglament  d'organització,  funcionament  i  règim 
jurídic  de les  Entitats  Locals,  el  Sr.  Batle  comença la  sessió  demanant  si  algun membre  dels 
assistents ha de formular cap observació a l'acta de la darrera sessió que, amb caràcter ordinari, 
va tenir lloc dia 12 de març de 2013 i que s'ha repartit oportunament amb la convocatòria. 

Es sotmet a votació quedant aprovada per assentiment. 

2. Acord  d'aprovació  a  l'adhesió  al  Conveni  en  matèria  d'interoperabilitat 
telemàtica  entre  les  Administracions  Públiques  de  l'àmbit  territorial  de  les  Illes 
Balears. 

La Comissió Informativa, per unanimitat DICTAMINA informar favorablement la següent proposta: 

PRIMER: Aprovar  l'adhesió  al  Conveni  en  matèria  d'interoperabilitat  telemàtica  entre  les 
Administracions Públiques de l'àmbit territorial de les Illes Balears. 

SEGON: Nomenar al Batle com a interlocutor únic de l'entitat davant la comissió de seguiment del 
Conveni esmentat. 

TERCER: Remetre el document d'adhesió a la Direcció General d'Innovació i Desenvolupament 
Tecnològic del Govern Balear. 

El Sr. Batle informa que el Govern de les Illes Balears, ha signat un conveni d'interoperabilitat entre 
el Consell Insular de Mallorca, Consell Insular de Menorca, Consell d'Eivissa, Consell Insular de 
Formentera i l'Ajuntament de Palma amb l'objecte de fer efectius serveis d'interoperabilitat entre 
aquestes administracions, a fi de poder accedir a la informació de les seves dades i als expedients 
administratius, amb la consegüent simplificació documental dels tràmits corresponents. I atès que 
es poden adherir altres administracions, es considera oportú adherir-nos al Conveni i poder tenir 
accés a les dades i d'aquesta manera poder agilitzar la tramitació dels expedients i facilitar les  
gestions als administrats. 

El Sr. Batle obri el torn d'intervencions als portaveus dels grups que vulguin intervenir. 

La portaveu del grup PSOE, la regidora Joana Maria Coll, diu que tot allò que sigui facilitar les  
tasques burocràtiques és positiu i així donar compliment a una gestió més eficaç i eficient.  

Conclòs el debat, el Sr. Batle sotmet a votació el punt de l'ordre del dia, i per unanimitat de tots els  
presents, s'acorda: 

Pàg. 3



PRIMER: Aprovar  l'adhesió  al  Conveni  en  matèria  d'interoperabilitat  telemàtica  entre  les 
Administracions Públiques de l'àmbit territorial de les Illes Balears. 

SEGON: Nomenar al Batle com a interlocutor únic de l'entitat davant la comissió de seguiment del 
Conveni esmentat. 

TERCER: Remetre el document d'adhesió a la Direcció General d'Innovació i Desenvolupament 
Tecnològic del Govern Balear.  

3. Acord referent a l'aprovació provisional de l'Ordenança Municipal reguladora del 
renou i vibracions. 

El Sr. Batle considera deixar damunt la taula aquest punt, ja que s'han detectat una sèrie d'errades 
de transcripció que s'han de revisar. 

S'acorda per unanimitat aquesta decisió i es deixa fins a un propera sessió l'aprovació d'aquesta 
ordenança. 

4. Acord de l'acord de declarar nul de ple dret l'acord de la Comissió de Govern de 
l'Ajuntament de Selva de dia 5 de desembre de 2000. 

La Comissió Informativa, per unanimitat, DICTAMINA informar favorablement la següent proposta: 

PRIMER.- Declarar d'ofici la nul·litat de l'acord de la Comissió de Govern de l'Ajuntament de Selva de 
dia 5 de desembre de 2000 pel qual es concedí la llicència de legalització d'un habitatge unifamiliar 
aïllat i un edifici annex al mateix a la parcel·la 118 del polígon 21, d'acord amb el dictamen del 
Consell Consultiu. 

SEGON.- Trametre una còpia d'aquest acord al Consell Consultiu de les Illes Balears en el termini de 
quinze dies des de que s'adopti, d'acord amb l'article 23.2 del Decret 24/2003, de 28 de març, pel 
qual s'aprova el Reglament orgànic del Consell Consultiu de les Illes Balears.

TERCER.- Trametre una còpia d'aquest acord al Jutjat Contenciós Administratiu nº 2 de Palma de 
Mallorca. 

El  Sr.  Batle  procedeix  a  informar  als  presents  que  s'ha  seguit  tota  la  tramitació  d'acord  al  
procediment de revisió d'ofici de l'acord de la Comissió de Govern de l'Ajuntament de Selva de dia 
5 de desembre de 2000, en compliment de la Sentència nº 188/2004. El Consell Consultiu ha emès 
Dictamen favorable per tal de que ara el Ple pugui adoptar el següent acord de nul·litat de ple 
dret. 

El Sr. Batle obri el torn d'intervencions als portaveus del grups que vulguin intervenir. 

La portaveu del grup PSOE, la regidora Joana Maria Coll, pensa que quan es va donar el final de 
l'obra, algú hauria d'haver detectat les noves obres i haver-ho denegat. 

Conclòs el debat el Sr. Batle sotmet a votació el punt de l'ordre del dia i amb 7 vots a favor (PP) i 3 
abstencions (PSOE, CxI), s'acorda:  

PRIMER.- Declarar d'ofici la nul·litat de l'acord de la Comissió de Govern de l'Ajuntament de Selva 
de  dia  5  de  desembre  de  2000  pel  qual  es  concedí  la  llicència  de  legalització  d'un  habitatge 
unifamiliar  aïllat  i  un edifici  annex al  mateix  a la  parcel·la  118 del  polígon 21, d'acord amb el 
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dictamen del Consell Consultiu. 

SEGON.- Trametre una còpia d'aquest acord al Consell Consultiu de les Illes Balears en el termini de 
quinze dies des de que s'adopti, d'acord amb l'article 23.2 del Decret 24/2003, de 28 de març, pel  
qual s'aprova el Reglament orgànic del Consell Consultiu de les Illes Balears. 

TERCER.- Trametre una còpia d'aquest acord al Jutjat Contenciós Administratiu nº 2 de Palma de 
Mallorca. 

5. Acord d'aprovació provisional de l'Ordenança Fiscal reguladora del preu públic per a 
la prestació de serveis de l'escola d'estiu.

El Sr. Batle informa que atès que dia primer de juliol ha de començar el servei d'escola d'estiu, es 
fa necessària i urgent l'aprovació de l'ordenança Fiscal reguladora del preu públic. 

S'aprova per unanimitat la urgència de la urgència i ratifica la inclusió del punt a l'ordre del dia,  
sense que hagi estat dictaminat per la comissió informativa. 

El Sr. Batle obri el torn d'intervencions als portaveus del grups que vulguin intervenir. 

La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, demana si els preus són els mateixos que 
l'any passat.

El Sr. Batle contesta que són els mateixos preus, i que aquest any no hi haurà nova convocatòria de 
selecció de personal, perquè es manté el mateix borsí de la convocatòria passada. La Directora serà 
n'Esther Barrionuevo i el programa serà similar al de l'any passat amb una novetat adreçada als nins 
d’entre 12 i 16 anys que es dirà Feim Equip. 

Conclòs el debat, el Sr. Batle sotmet a votació el punt de l'ordre del dia i amb 8 vots a favor (PP i  
CxI) i 2 abstencions (PSOE), s'acorda:  

PRIMER.- Aprovar inicialment l’ordenança reguladora del preu públic per a la prestació de serveis 
de l'escola d'estiu.

SEGON.- Facultar el Sr. Batle per dur a terme tots els actes necessaris per a l’aprovació definitiva 
de l’Ordenança, una vegada finalitzat el termini d’exposició pública i en el cas de que no s’hagi  
presentat cap reclamació o al·legació en contra. 

II. CONTROL I SEGUIMENT D’ALTRES ÒRGANS DE LA CORPORACIÓ

6. Donar compte dels Decrets de Batlia. 

D'acord amb allò que disposa l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i règim jurídic 
de les  Entitats  Locals,  el  Sr.  Batle  passa a  donar succint  compte de les resolucions de Batlia 
aprovades des del dia 28 de febrer de 2013 al 25 d'abril de 2013. 

Es dóna compte del Decret núm. 66/2013 corresponent a la liquidació del pressupost de 2012. 

Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 

7.- Disposicions i escrits. 

El Sr. Batle informa que la xarxa municipal de Biblioteques del municipi de Selva ha estat premiada 
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per  un  projecte  de dinamització  lectora  en  la  seva  modalitat  d'integració  social  que ha  estat 
elaborat pel dinamitzador cultural i bibliotecari coordinador de la xarxa Guillem Florit. 

El premi, a nivell autonòmic, ha estat concedit pel Ministeri de Cultura / Servei de Promoció del 
Llibre, la Lectura i les Lletres Espanyoles i la FEMP dins la seva XV Campanya d'Animació a la  
Lectura Maria Moliner. 

El projecte presentat per la biblioteca de Selva sota el títol “La Biblioteca compta amb tu” pretén a 
grans trets dinamitzar la Biblioteca entre dos sectors de població que la puguin desconèixer; per 
una part, el  col·lectiu de nous vinguts al  municipi  i,  per altra, les persones majors, malalts o 
discapacitats, establint un nou servei de préstec de llibres a domicili per a aquelles persones que 
ho sol·licitin. 

En nom de tots els regidors es felicita especialment a Guillem Florit,  Coordinador de la xarxa  
municipal de Biblioteques. 

8.- Precs i Preguntes. 

El Sr. Batle ofereix la paraula als regidors a fi de que formulin els precs i les preguntes que estimin  
oportunes. 

1.- La portaveu del grup PSOE, la regidora Joana Maria Coll,  demana com està el tema de la  
resolució de la concessió de la cantera des Campassos. 

El Sr. Batle informa que s'han fet tota una sèrie de gestions davant la Conselleria de Medi Ambient 
per  determinar  les  responsabilitats  que  assumiria  l'ajuntament  amb  l'extinció  i  el  canvi  de 
titularitat. I també s'està revisant el projecte per poder determinar si el concessionari ha complit 
amb totes les seves obligacions i  poder fer  la  devolució o no de les garanties  dipositades.  A  
l'ajuntament hi ha dipositada una garantia de 200.000 de les antigues pessetes. El Sr. Batle diu 
que  l'Ajuntament  està  revisant  tècnicament  totes  les  circumstàncies  del  contracte  i  de  les 
obligacions de la  concessionària,  i  una vegada disposi  dels  informes tècnics corresponents  es 
tramitarà la resolució de l'expedient. 

2.- La portaveu del grup PSOE, la regidora Joana Maria Coll, demana com està el tema de l'obra de 
sa Cimentera. 

El Sr. Batle diu que entén que la pregunta fa referència a l'expedient de demolició de l'habitatge ,  
essent  l'interessat  el  Sr.  Jaume  Alhama.  El  Sr.  Alhama  té  interposat  recurs  davant  el  Jutjat 
Contenciós Administratiu que tramita l'expedient, estant a l'espera de la resolució del mateix. 

3.- La portaveu del grup PSOE, la regidora Joan Maria Coll, demana una relació per escrit de les 
llicències que s'hagin concedit a les obres que s'estan fent a la zona de Son Sastre, una finca 
propietat de Baltasar Jofre. 

El Sr. Batle respon que es prepararà la documentació obrant dins l'expedient a fi de donar trasllat a 
la peticionària de la documentació interessada. 

4.- La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, també demana si la referida finca 
relacionada a la pregunta anterior, té concedida llicència per alguna activitat. 

El Sr. Batle respon que de la mateixa manera es revisarà l'expedient a fi i a efectes de documentar  
la resposta sol·licitada.  

5.- La portaveu del grup PSOE, la regidora Joana Maria Coll, demana com està el tema de la caça  
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amb la societat de caçadors. 

El  Sr. Batle cedeix la paraula al  regidor Medi Ambient, Tòfol  Barceló, que informa que com a  
conseqüència de les modificacions normatives duites a terme per òrgans supramunicipals, es troba 
en converses amb la societat de Caçadors per analitzar la situació i establir els termes de la gestió  
cinegètica de sa comuna. 

6.- La regidora del grup PSOE, na Maria Puigserver, demana com està el tema del camí que passa  
per devora del torrent i que es troba tancat. 

El Sr. Batle contesta que el torrent al qual es refereix la regidora és el torrent de Massanella i en 
concret el punt que travessa l'antic camí Inca Caimari. Es un tema en el que és necessària la 
intervenció  de  la  Direcció  General  de  Recursos  hídrics  donat  que  afecta  a  temes  de  la  seva 
competència. 

7.- La regidora del grup PSOE, Maria Puigserver, demana com està la síquia del carrer Rosa, si ja  
està acabada o no. 

El Sr. Batle contesta que les obres a què es refereix la regidora corresponen a les que es varen dur 
a terme a la carretera Selva Biniamar, en concret a la zona de la central. Les obres estan acabades  
i  les  va  a  dur  a  terme  el  Departament  de  Carreteres  del  Consell  de  Mallorca,  arreglant  
l'enfonsament que va patir la carretera. 

El Sr. Batle informa que l'Ajuntament té un projecte fet per posar un tub nou que va del carrer de  
la Rosa a la carretera de Mancor. I conscient de la necessitat d'aquesta obra, serà una prioritat 
quan surti una nova convocatòria del POS del Consell de Mallorca. 

8.- La regidora del grup PSOE,  Maria Puigserver, demana com està la tramitació de les normes 
subsidiàries. 

El  Sr.  Batle informa que l'equip  redactor  està treballant  amb les deficiències  comunicades pel  
Departament del Territori del Consell de Mallorca, així com també amb la delimitació dels nuclis  
urbans. 

10.- La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, demana com està el torrent de sa 
mosquera de Caimari des de que va presentar una moció. 

El Sr. Batle diu que es va fer net i que es tornarà a fer el seguiment pel seu adequat manteniment. 

11.- La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, demana informació referent a la 
notícia que ha vist del tema del policia tutor de Selva. 

El Sr. Batle informa que el programa de policia tutor és un programa que ofereix la Conselleria 
d'Administracions Públiques perquè un policia tingui una formació especial per donar resposta a les 
problemàtiques que puguin sorgir  als  centres escolars,  principalment en temes de prevenció i 
d'absentisme escolar. El programa té bàsicament una funció de prevenció i s'està en contacte amb 
la direcció del centre i que tinguin una persona de contacte per a qualsevol incident que es pugui 
generar dins el centre. L'àmbit d'actuació del programa afecta tant als centres escolars del municipi 
com als Instituts d'Inca. 

12.- La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, demana els motius de perquè el  
dijous passat no hi va haver la recollida de fems.

El Sr. Batle diu que no li consta però que s'informarà. Pensa que molt possiblement fos per un 
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problema amb el camió de la recollida i que ho comprovarà.  

13.- La portaveu del grup CxI, la regidora Margalida Sampol, demana si al municipi hi ha algun 
punt de recollida d'oli.

El Sr. Batle diu que al municipi no hi ha cap punt específic.

I, sense cap altre assumpte per tractar, el president aixeca la sessió a les 14.32 h, de la qual, com 
a secretària, estenc aquesta acta.

 La secretària                     Vist i plau
El batle

**
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